
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr XXXVIII/2022
z sesji w dniu 26 stycznia 2022 r.,

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2022 r. o godz. 14:36, a zakończono o godz. 17:10 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski

4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Robert Kudzia

7. Antoni Kufel

8. Marcin Kwiatek

9. Elżbieta Lenda

10. Alina Macher

11. Bożena Maślanka

12. Małgorzata Olma
13. Katarzyna Seneta
14-Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XXXVIII sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice Marcin Kwiatek otworzył XXXVIII sesję Rady Gminy
Wilkowice.

Następnie przedstawił informację o przetwarzaniu wizerunku i danych na sesji.
Przeprosił za opóźnienie w rozpoczęciu sesji z uwagi na problemy techniczne z połączeniem.

Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:
Wójta Gminy Wilkowice pana Janusza Zemanka,
wszystkich radnych obecnych na sali i uczestniczących w sesji w sposób zdalny,
Sekretarza Gminy panią Alicję Raszka-Micherdzińską,
Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
pana Arkadiusza Dyk - informatyka, który zapewnia sprawne działanie systemu oraz
transmisji,
panią Małgorzatę Lempart z Biura Obsługi Rady, która czuwa na protokołem z sesji.

Następnie Przewodniczący poinformował, że 19 stycznia w wieku 45 lat zmarła śp. Anna Maślanka
nauczyciel i wychowawca Szkoły Podstawowej nr 2 w Bystrej. Pani Anna była nauczycielką języka
polskiego, edukacji dla bezpieczeństwa oraz edukacji wczesnoszkolnej. Jako pedagog cieszyła się
ogromną sympatią społeczności szkolnej. Rodzinie oraz najbliższym współpracownikom i uczniom
złożył najszczersze wyrazy współczucia.
Następnie minutą ciszy uczczono pamięć zmarłej.

Przewodniczący Rady przedstawił informację techniczną i porządkową prosząc, aby wszyscy
uczestniczący w posiedzeniu w trybie zdalnym mieli wyłączony mikrofon, gdy nie zabierają głosu, aby
nie powodowało to zakłóceń w czasie trwania obrad. Zgłoszenia do dyskusji dokonujemy poprzez
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program e-sesja i na podstawie listy zgłoszeń będzie udzielał głosu. Wówczas poprosił o włączenie
mikrofonu i zabranie głosu. Poprosił również, aby osoba zabierająca głos włączyła kamerę.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał listę obecności. Na podstawie listy obecności stwierdził, że
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego
15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (nieobecny radny
M. Stawinoga oraz A. Bysko). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr l do protokołu.

2. Praedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załqcznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad. Zmian do porządku obrad nie wniesiono.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice. W sesji nie
brali udziału radni powiatowi.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym. Uwag nie wniesiono.

ZAMÓWIENIA PUBLiaNE:
Postępowania przetargowe
l) W dniu 03.01.2022 r. unieważniono postępowanie o zamówienie publiczne na zadanie pn.

"Zakup paliwa na potrzeby Referatu Służb Technicznych i Straży Gminnej na 2022 rok". Jedyna
oferta jaka została złożona, została odrzucona, ponieważ została złożona niezgodnie z wymogami.

2) W dniu 03. 01. 2022 r. ogłoszono powtórnie postępowanie na niniejsze zadanie. Otwarcie ofert
nastąpiło 13. 01.2022 r. Jedyną ofertę złożyta spółka BOMAR Sp.j. M. Kołtowski, B. Sromek.

Podpisane umowy
l) W dniu 04. 01.2022 r. podpisano umowę na zadanie pn. "Dostawa ciągnika rolniczego wraz

z pługiem do odśnieżania". Umowa została podpisana z firmą PPH Agrokompleks Zygmunt
Bieniek.

Informowaliśmy o tym zakupie na FACEBOOK-u Ostatni ciągnik był zakupiony nieco ponad 10 lat
temu. Sprzęty z czasem zużywają się Służą nam do odśnieżania Spodziewał się pozytywnego
odbioru ze strony mieszkańców. Ten ciągnik już działa, już odśnieża. Przez 10 lat nie zakupiono
żadnego ciągnika.

2) W dniu 25. 01.2022 r. podpisano umowę na zadanie pn. "Zakup paliwa na potrzeby Referatu
Służb Technicznych i Straży Gminnej na 2022 rok".

Dofinansowania

l) Otrzymaliśmy informację z Euroregionu Beskidy o uzyskaniu dofinansowania na mikroprojekt
"Jedność w różnorodności - rozwój tradycji regionalnych w Gminie Wilkowice i Gminie Pucov".
Mikroprojekt zakłada m. in. zakup strojów regionalnych dla Kół Gospodyń Wiejskich partnerów
projektu, organizację konkursu z zakresu wiedzy o tradycjach regionalnych oraz przeprowadzenie
konkursu kulinarnego "Kulinarne Dziedzictwo".

2) Przygotowywane są wnioski do ogłoszonego naboru wniosków do drugiej edycji Programu
Inwestycji Strategicznych. Nabór trwa do 15 lutego br.

KANALIZAUA:
Stopień zaawansowania rzeczowego:

Etap l i Etap III: zakończony: 43,8 km (kanały główne i boczne z sięgaczami)
Etap II: 97 % w zakresie budowy sieci wykonano: 38,4 km sieci kanalizacyjnej

str.2



O ółemPro'ekt: w konano: 82 2 km do w konania ozostałook. l 65 km

Zaawansowanie finansowe - 87% - 72, 2 min zł brutto

Informacja podsumowująca 2021 r.
W ramach całego Projektu podłączono do sieci kanalizacyjnej łącznie blisko 960 budynków
(z planowanych 1654). Zaawansowanie podłączeń budynków do sieci kanalizacyjnej - 58%.
Możliwość podłączenia budynków do sieci mają mieszkańcy większości obszarów objętych projektem
za wyjątkiem budynków położonych w zlewni wykonywanych obecnie przepompowni ścieków
"Łubinowa" i "Huciska". Właściciele nieruchomości położonych w Obszarze E (Huciska) i części Obszaru
F2 (Bułgaria) muszą czekać na możliwość podłączenia do czasu uruchomienia pompowni. Realizacja
wszystkich robót budowlanych zostanie zakończona do 30. 06. 2022 r. - zgodnie z umową: termin
niezagrożony.

<* Planowane działania w roku 2022 r.:

Aktualnie trwają roboty budowlane w ramach zadań:
> budowa kanalizacji w ulicy Krętej w Bystrej - Zadanie 13. Roboty rozpoczęto 13.01.2022 r.

Do wykonania ok. 400 mb kanałów Dn 160-200. Przewidywany czas realizacji około l miesiąca.
Aktualne zaawansowanie 14%.

> budowa kanalizacji w ulicy Malinowej w Wilkowicach - Zadanie 14. Roboty rozpoczęto
18.01. 2022 r. Do wykonania ok. 390 mb kanałów Dn 160-200. Przewidywany czas realizacji około
l miesiąca. Aktualne zaawansowanie 8%.

> kanalizacja deszczowa w Huciskach - wylot do potoku oraz wloty betonowe do kanałów - termin
odbioru l kw br.

> prace montażowe w obrębie dwóch pompowni ścieków "Łubinowa" i "Huciska". Montaż
i rozruch urządzeń tłoczni oraz zagospodarowanie terenu wokół pompowni. Termin odbioru
II kw. 2022 r.

Do wykonania pozostają:
> budowa kanalizacji w ulicach: Karpacka w Bystrej oraz Pszenna i Jesionowa w Wilkowicach

(Zadanie 13). Zakres ok. 730 mb kanałów Dn 160-200. Czas realizacji luty - kwiecień 2022 r.
> budowa kanalizacji w ulicy Kolejowej w Wilkowicach - Zadanie 14. Zakres ok 130 mb kanałów

grawitacyjnych i tłocznych oraz 5 przydomowych pompowni ścieków. Czas realizacji - kwiecień
2022 r.

> roboty odtworzeniowe i porządkowe na realizowanych odcinkach robót.

*t* Uwagi i uwarunkowania:
Rozważana jest możliwość zwiększenia zakresu Projektu POIiŚ o kolejne dodatkowe Zadanie nr 15,
które obejmowałoby budowę około 500 do 900 mb kanalizacji. Trwają rozmowy z NFOSiGW. Zadanie
sfinansowane zostałoby z pozostałych środków w ramach Projektu POIiŚ.

Termin realizacji całego Projektu - wg Umowy o dof. : 31. 12. 2022r. - niezagrożony -
Termin uzyskania Efektu ekologicznego - wg Umowy o dof. : 31. 12.2023r. - niezagrożony.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Informacja bez zmian w stosunku do poprzednich sesji.

Wójt przedstawił również informację z realizacji programu Czyste Powietrze w 2021 r.
WFOŚiGW w Katowicach zawarł umowy na dofinansowanie łącznie 125 nieruchomości, w tym:
Wilkowice - 71, Bystra - 33, Meszna - 21.
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Łączna kwota inwestycji: 4. 504. 317, 45 zł, w tym m. in: wymiana źródła ciepła - 1. 636. 705, 50 zł,
modernizacja instalacji - 904.484,00 zł, docieplenia - 1. 144. 224, 16 zł, instalacje fotowoltaiczne -
217.871,40 zł.
Łączna wartość dofinansowania - 1.880.497, 08 zł. Wg stanu na dzień dzisiejszy trwa realizacja 102
projektów, ukończono już 23.
"Czyste Powietrze" w naszej gminie jest dużym sukcesem. Już druga rok z rzędu realizujemy ponad
100 projektów. Gmina przyczynia się do podpisania tych umów. Zastanawiamy się w jakiej formie
będziemy realizować to w tym roku. Będziemy ogłaszali konkurs. Gmina dokłada starań, aby
mieszkańcom ułatwić pozyskanie środków w ramach "Czystego Powietrza.
Wójt poinformował również o spotkaniu z firmą realizującą rozbudowę szkoły w Mesznej. Na prośbę
przewodniczącej Komisji Infrastruktury Ochrony Środowiska B. Maślanki Wójt przedstawił informację
ze spotkania z firmą WODPOL. Na posiedzeniu Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska, na
wniosek Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych odbyło się spotkanie z wykonawcą rozbudowy
szkoły w Mesznej. Firma uzyskiwała niezbędne pozwolenia wymagane prawem. Procedury
uzyskiwania pewnych pozwoleń w czasie covidowym wydłużyły się. Początkiem lutego firma ma
przystąpić do realizacji prac inwestycyjnych. Poczekamy, zobaczymy efekty tych prac. Jak prace się
rozpoczną będziemy na bieżąco informować o postępach na Facebooku. Systematycznie informacje
będą trafiały do gazetki.

6. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym tj. od 29. 12.2021 -
26.01.2022:

l) 10 stycznia - Rada Sołecka w Wilkowicach
2) 11 stycznia - Rada Sołecka w Bystrej
3) 13 stycznia - spotkanie organizacji GOK Promyk
4) 17 stycznia - szkolenie dla Komisji Rewizyjnej
5) 22 stycznia - pogrzeb śp. Anny Maślanki, nauczycielki zSP nr 2 w Bystrej

Dodał, że ilość osób uczestnicząca w spotkaniu z organizacji działających na terenie gminy, martwi go.
Zaapelował, aby w tych spotkaniach uczestniczyło więcej przedstawicieli z organizacji.

7. Informacja Wójta o zgłoszonych do Gminy żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5
oraz wydanych decyzjach, o których mowa w ust. 6 i 7 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu
przestrzennym.

Zgodnie z art. 37 ust. 8 ustawy o planowaniu zagospodarowaniu przestrzennym (tj. Dz. U. z 2021r.
póz. 735 ze zm.)
Wójt, burmistrz albo prezydent miasta przedstawia okresowo - odpowiednio do potrzeb, lecz co
najmniej raz w roku - na sesji rady gminy informację o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art.
36 ust. 1-3 i ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w ust. 6 i 7
Prezentowana informacja dotyczy wycinka tych prac związanych z regulacją stanu prawnego dróg.
(9, 5 ha gruntów przeszło na własność Gminy - zasiedzenia i zakupy nieruchomości).

W roku 2021 wpłynęło do urzędu gminy 318 aktów notarialnych.
Większość aktów notarialnych dotyczy umów sprzedaży po okresie 5 lat, od daty wejścia planu
zagospodarowania w życie. Pozostałe, to umowy darowizn, umowy majątkowe małżeńskie oraz
wtórne sprzedaże nieruchomości, z których nie nalicza się jednorazowej opłaty planistycznej.
W roku 2021 nie wydano żadnej decyzji naliczającej jednorazową opłatę planistyczną.
W związku z roszczeniami właścicieli nieruchomości wynikających z art. 36 ust. l pkt 2 w/w ustawy
Jeżeli w związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego zmianą korzystanie z nieruchomości lub
jej części w dotychczasowy sposób lub zgodnie z dotychczasowym przeznaczeniem stało się
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niemożliwe bądź istotnie ograniczone, właściciel albo użytkownik wieczysty nieruchomości może, (...)
żądać od gminy 2. wykupienia nieruchomości lub jej części)

> zakupiono nieruchomości stanowiące 5 dziatek - działki przeznaczone w miejscowym
planie zagospodarowania przestrzennego na cele publiczne w sołectwie:

Wilkowice - część ul. Kaczeńców, Spacerowej, Ziołowej o łącznej pow. 814 m2.

> z decyzji Wójta Gminy Wilkowice przyjęto nieruchomości stanowiące 16 działek
o łącznej powierzchni 3061 m2 na podstawie 12 decyzji Wójta, w związku z art. 98 ust. 3
ustawy o gospodarce nieruchomościami pod poszerzenie istniejących dróg publicznych
w sołectwach:

Bystra: ul. Kowalska, ul. Pogodna, ul. Zgodna, ul. Kościelna, ul. Zdrojowa, o powierzchni 2379 m2

Meszna: ul. Wspólna, ul. Jagodowa, o powierzchni 71 m2

Wilkowice: ul. Strażacka, ul. Mała, ul. Do Lasku, ul. Grabecznik, o powierzchni 611 m2.

Za grunty przejęte z mocy prawa zgodnie z art. 73 ustawy z dnia 13 października 1998 r. Przepisy
wprowadzające ustawy reformujące administrację publiczną uregulowano stan prawny części dróg
gminnych stanowiących 9 działek o powierzchni 5928 m2 w sołectwie:

. Wilkowice - części pasa drogowego ulicy Harcerskiej, o powierzchni 5201 m2,

. Bystra - część pasa drogowego ulicy Kowalskiej, o powierzchni 217 m2,

. Meszna- część pasa drogowego ulicy Energetyków, o powierzchni 510 m2,
Ogółem nabyto w 2021 r. nieruchomości o powierzchni 9803 mz.

Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę.
Przewodniczący wznowił obrady po przerwie, obrady kontynuowano.

8. Zakończone i rozliczone inwestycje i remonty w roku 2021.
Wójt ma informacje o inwestycjach bieżących, a w porządku są zakończone i rozliczone.
Wójt przedstawił, zadania i inwestycje w większości zakończone, ale nie wszystkie z nich zostały już
rozliczone. Takie sprawozdanie przygotowuje Skarbnik Gminy, ale w miesiącu marcu do
absolutorium.

(do posiedzenia dołqczyłA. Bysko - liczba radnych uczestniczących w sesji -14).

l Opracowanie dokumentacji projektowej w
zakresie instalacji gazowej zwiqzanej ze zmianq ^^D^^IE ZAKOŃCZONE
sposobu ogrzewania w budynku gminnym
zlokalizowanym w Wilkowicach przy ul. Do Boru 3.

^-

Opracowanie dokumentacji projektowo-
kosztorysowej wraz z uzyskaniem decyzji ZRID oraz ZADANIE W TRAKCIE REALIZACJI
pełnieniem nadzoru autorskiego dla zadania TERMIN UMOWNY DO 23.05.2022
"Rozbudowa ul. Kowalskiej w Bystrej"

Wykonanie remontu pokrycia dachowego oraz
systemu odgromienia na budynku GOK PROMYK ZADANIE ZAKOŃCZONE
w Bystrej, ul. Juliana Fałata 2K.

8

l
Opracowanie projektów stałej organizacji ruchu
na ul. Eugeniusza Kwiatkowskiego, Wilkowskiej ZADANIE ZAKOŃCZONE
oraz Dworcowej w Wilkowicach

l
?

Opracowanie projektu stałej oraz tymczasowej ZADANIE W TRAKCIE REALIZACJI
organizacji
na ul. Żywieckiej w Wilkowicach

TERMIN UMOWNY DO 15.02.2022
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<u
.u Remont dachu na budynku Ośrodka Kultury

"STARA SZKOŁA" w Hudskach, ul. Wyzwolenia ZADANIE ZAKOŃCZONE
266, 43-365 Wilkowice

^

Wykonanie remontu pokrycia dachu na budynku
Szkoły Podstawowej nr 2 im. Juliana Fałata w ZADANIE ZAKOŃCZONE
Bystrej" przy ul. Szczyrkowskiej 2

l
Uzyskanie decyzji o środowiskowych
uwarunkowaniach dla zadania:
"Budowa/rozbudowa/przebudowa dróg
publicznych ul. Do Lasku, do Boru, ul. Sosnowej,
ul. Wspólnej ul. Spacerowej, ul. Sportowej wraz z
budową zintegrowanego układu szlaków
rowerowych w miejscowości Wilkowice"

ZADANIE W TRAKCIE REALIZACJI
TERMIN UMOWNY DO 07.09. 2022

l

Opracowanie programu funkcjonalno-
użytkowego oraz projektów koncepcyjnych dla
zadania: budowa/rozbudowa/przebudowa dróg
gminnych Ul. Do Lasku, ul. Do Boru, ul. Sosnowej, ZADANIE ZAKOŃCZONE
ul. Wspólnej, ul. Spacerowej, ul. Sportowej wraz z
budowq zintegrowanego układu szlaków
rowerowych

l Opracowanie dokumentacji projektowo-
kosztorysowej dla zadania: Budowa pętli
autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach,
obręb Huciska, rejon dziatki nr 288/6

ZADANIE ZAKOŃCZONE

R5
?

Zaprojektowanie i wykonanie nowych punktów
świetlnych w sołectwie Wilkowice i Meszna w ZADANIE ZAKOŃCZONE
Gminie Wilkowice

Opracowanie programu funkcjonalno-
użytkowego wraz z projektami koncepcyjnymi ZADANIE ZAKOŃCZONE
dla zadania Rozbudowa ul. Klimczoka w Bystrej

i Wykonanie monitoringu wi2yjnego (ulicznego) w
sołectwie Meszna obejmu]qcego rejon ulic: ZADANIE ZAKOŃCZONE
Handlowa, Szkolna oraz Szczyrkowska

j
Opracowanie projektu koncepcyjnego
rozbudowy i przebudowy budynku mieszkalnego
jednorodzinnego wraz ze zmianq sposobu ZADANIE ZAKOŃCZONE
użytkowania na funkcję usługowq - bibliotekę
publiczną przy ul. Wyzwolenia 69 w Wilkowicach

8 Opracowanie projektu zamiennego

S"dwZ^?^uzd°So%"ak, ^?;ZADANIEWTRAKCIEREAU>CJI
terenu"

Opracowanie dokumentacji projektowo-
kosztorysowej wraz z uzyskaniem decyzji ZRID oraz
pełnieniem nadzoru autorskiego w trakcie
realizacji zadania " Rozbudowa ul. Kościelnej w
Bystrej"

ZADANIE W TRAKCIE REALIZACJI
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^

Opracowanie dokumentacji projektowo-
kosztorysowej dla zadania: Budowa łqcznika ul. J. ZADANIE W TRAKCIE REALIZACJI
Fałata i Klimczoka w Bystrej wraz z budowq TERMIN UMOWNY DO 27. 03. 2022
mostu na potoku Białka

M. Kwiatek stwierdził, że z przedstawionej informacji wynika, że koncepcja dotycząca zmiany
sposobu użytkowania budynku pod bibliotekę została zakończona. Komisje chętnie by się z koncepcją
zapoznały.
Wójt odpowiedział, że udostępni koncepcję komisji infrastruktury i komisji oświaty.

9. Sprawozdania z działalności komisji za 2021 r.
Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili sprawozdanie z działalności:

- Komisja Skarg Wniosków i Petycji - K. Krajewski,
- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - A. Kufel,
- Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy-A. Macher,
- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - B. Maślanka,
- Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - K. Seneta,
- Komisja Rewizyjna - E. Lenda

Sprawozdanie E. Lendy zostało przerwane z uwagi na problemy techniczne. Przewodniczący ogłosił
10 min. przerwę. Po przerwie i wznowieniu obrad E. Lenda kontynuowała odczytywanie
sprawozdania.

- Komisja Statutowa (komisja doraźna) - M. Olma,
Sprawozdania stanow'\ą załącznik nr 3a, b, c, d,e,f, g do protokołu.

10. Informacja Przewodniczących Komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.
- Komisja Skarg Wniosków i Petycji - K. Krajewski poinformował, że komisja 18 stycznia na

posiedzeniu nie sformułowała wniosków, ale zajęła się rozpatrzeniem petycji. Stanowisko komisji
zostanie przedstawione w odpowiednim punkcie porządku obrad.

- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - A. Kufel poinformował, że komisja na swoim
ostatnim posiedzeniu wniosków nie sformułowała,

- Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - A. Macher poinformowała, że
komisja na swoim ostatnim posiedzeniu wniosków nie sformułowała,

- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - B. Maślanka poinformowała, że komisja na
swoim ostatnim posiedzeniu 24 stycznia br. wniosków nie wypracowała, a informację ze spotkania
z firmą WODPOL przedstawił Wójt,

- Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - K. Seneta poinformowała, że komisja na
swoim ostatnim posiedzeniu wniosków nie sformułowała,

- Komisja Rewizyjna - E. Lenda poinformowała, że komisja na swoim ostatnim posiedzeniu
wniosków nie wypracowała,

11. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący przedstawił, że:

- 17 stycznia br. zapytanie złożyła E. Lenda w sprawie zainstalowanie luster w pasie
drogowym łączącym gminną drogę publiczną z drogą powiatową i doświetlenia przejścia dla pieszych
oraz interpelację w sprawie poprawy bezpieczeństwa w pasie drogowym ul. Wyzwolenia
w Wilkowicach (zamontowanie progu zwalniającego lub wyniesionego przejścia dla pieszych),

- zapytanie radnej A. Macher w sprawie wspótorganizacji spotkania z inwestorem
i mieszkańcami w sprawie planowanej inwestycji przez Magnus Resort.

Przewodniczący przypomniał, że wszystkie interpelacje i zapytania są zamieszczone
w Biuletynie Informacji Publicznej, jak również i odpowiedzi.
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12. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska -Białej na

dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku -
Białej,

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu,
Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta.

Głosowano w s rawie:

udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska - Białej na
dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku - Białej,

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Marcin Stawinoga

Uchwała otrzymała nr XXXVI 11/365/2022

b) przyjęcia rezygnacji radnego z członkostwa w składzie Komisji Oświaty Kultury i Spraw
Społecznych Rady Gminy Wilkowice,

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.
20 grudnia 2021 r. radny złożył pismo w tej sprawie. Przewodniczący odczytał również zapisy Statutu
Gminy Wilkowice mówiące o konieczności podjęcia uchwały przez Radę w przypadku przyjęcia
rezygnacji.
Radny otrzymał odpowiedź na pismo 10 stycznia br.
Na prośbę Przewodniczącego Rady M. Kwiatka radny M. Goliszewski potwierdził swoją decyzję
o rezygnacji z członkostwa w składzie w/w komisji.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych A. Kufel.

Przewodniczący odczytał art. 25 a ustawy z 8 marca o samorządzie gminnym zgodnie z którym cyt.
"Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu
prawnego". Zwrócił się więc z prośbą, aby radny M. Goliszewski wyłączył się z głosowania nad w/w
uchwałą oraz kolejną.

Głosowano w s rawie:

przyjęcia rezygnacji radnego z członkostwa w składzie Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych
Rady Gminy Wilkowice,

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Piotr
Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Mirosław Goliszewski, Marcin Stawinoga

Uchwała otrzymała n r XXXVI 11/366/2022

c) zmiany Uchwały nr 11/5/2018 Rady Gminy Wilkowice z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia
składu osobowego Komisji Rady Gminy Wilkowice kadencji 2018-2023,

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych A. Kufel.

Głosowano w s rawie:

zmiany Uchwały nr 11/5/2018 Rady Gminy Wilkowice z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia
składu osobowego Komisji Rady Gminy Wilkowice kadencji 2018-2023,

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Piotr
Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Mirosław Goliszewski, Marcin Stawinoga

Uchwała otrzymała n r XXXVI 11/367/2022

d) przekazania petycji według właściwości,

Głos zabrał przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji K. Krajewski, który przedstawił
uzasadnienie do w/w uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości.
Komisja jednogłośnie rekomenduje Radzie Gminy podjęcie tej uchwały.

Głosowano w s rawie:

przekazania petycji według właściwości,

W niki łosowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
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Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Antoni Kufel, Marcin Stawinoga

Uchwała otrzymała nr XXXVI 11/368/2022

e) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2022 rok,

Projekt uchwały przedstawiła P. Skarbnik. W projekcie uchwały:
Dochody zwiększamy o 311.312,00 zł ,
Wydatki zwiększamy o 2. 800. 130, 73 zł.

Spowoduje to, że zwiększa nam się deficyt o 2.488.818,73 zł.

Po wprowadzeniu zmian plan dochodów wyniesie 68. 786. 312, 00 zł, plan wydatków wyniesie
97.775. 130,73 zł, planowany deficyt budżetowy wyniesie 28.988.818,73 zł.
Wzrost deficytu spowodowany jest wprowadzeniem niewykorzystanych środków w 2021 r.
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i przeniesieniem go na bieżący rok, na wydatki jak
również 250. 000,00 zł to środki, jakie wpłynęły do budżetu z programu "Rosnąca odporność" za
zajęcie III miejsce dla Gminy Wilkowice w ilości wszczepionych mieszkańców.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu,
Strategii i Rozwoju Gminy.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2022 rok,

Wniki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (2)
Antoni Kufel, Marcin Stawinoga

Uchwała otrzymała nr XXXVI 11/369/2022

f) wprowadzenia zmian do WPF na lata 2022-2035

Projekt uchwały przedstawiła P. Skarbnik. Przyjęte zmiany uchwałą w sprawie wprowadzenia zmian
do budżetu na 2022 r., naniesiono do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Zwiększono
wydatki na poszczególnych zadaniach ze środków Rządowego Programu Inwestycji Lokalnych, jak
również dostosowano wys. dochodów i wydatków do kwot zawartych w zmianach w budżecie.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu,
Strategii i Rozwoju Gminy.
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Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do WPF na lata 2022-2035.

W niki łosowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Antoni Kufel, Marcin Stawinoga

Uchwała otrzymała nrXXXVIII/370/2022.

13. Przyjęcie protokołu z sesji XXXVI/2021, XXXVII/2021.
Protokoły były dołączone do programu e-sesja, każdy mógł się z nimi zapoznać. Uwag do protokołów
nie wniesiono.

Głosowano w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji XXXVI/2021.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Antoni Kufel, Marcin Stawinoga

Głosowano w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji XXXVII/2021.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (2)
Antoni Kufel, Marcin Stawinoga
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14. Wolne wnioski, komunikaty.
Wójt poinformował, że w związku z rosnącą falą COVID-a odwołuje Galę Sportu Gminy Wilkowice,
z uwagi na bezpieczeństwo uczestników. To wydarzenie przesuwamy, trudno powiedzieć na kiedy.
Będziemy chcieli jednak, aby to wydarzenie się odbyło.
Druga rzecz to "Bitwa na kolędy", która miała się odbywać w kościele w Bystrej Śląskiej - to
wydarzenie odwołujemy.
Wójt poprosił, aby mieszkańcy gminy Wilkowice wcześniej się umawiali przed przyjściem do urzędu.
Apelował również o powstrzymanie się przed przychodzeniem do urzędu, jeżeli sprawa nie jest pilna.

Przewodniczący przedstawił pisma:
- Gmina Godów - informuje o podjętej uchwale w sprawie podjęcia apelu dotyczącego

zapewnienia jst udziału -jest to inicjatywa o przyłączenie się do tego apelu - skierowano na komisję
budżetową z prośbą o zajęcie stanowiska czy nasza gmina chciałaby podobny apel przyjąć - załącznik
nr 4 do protokołu,

- 10 stycznia br. wpłynęła petycja, która dotyczy niekorzystnych zmian w ustawie
o gospodarce odpadami komunalnymi. Zgodnie ze statutem petycja przekazana została do radcy
prawnego z prośbą o opinię. Na razie nie ma pisemnej odpowiedzi. Jak otrzymamy opinię zadaniem
KSWiP będzie przygotowanie opinii.

- skierowano pismo do prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej, przygotowane we
współpracy z Panią Skarbnik, zawierające wyjaśnienia do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata
2022 - 2035,

- odczytał pismo z 19 stycznia 2022 r. Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach
informujące o wejścia w życie nowych przepisów prawa wymagających inicjatywy uchwatodawczej.
Zwrócił się z prośbą do Wójta o weryfikację i przygotowanie stosowanych uchwał,

- przedstawił pismo z 26 stycznia 2021 r. w sprawie zaopiniowania realizacji planu działalności
GOK PROMYK za 2021 rok. W załączeniu pisma uchwała Rady Programowej GOK Promyk w sprawie
zaopiniowania realizacji planu działalności GOK PROMYK za 2021 rok - załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący przypomniał również o XXX finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy - sztab
w ŚPI w Wilkowicach działa już wielką parą, będą również grać na biwaku w Bystrej. Przewodniczący
zachęciła do wpierania WOŚP. Przez weekend będą miały również miejsce wydarzenia sportowe -
Mistrzostwa Polski U-15 w futsalu, gdzie GLKS Wilkowice również będzie brat udział i walczył w tych
mistrzostwach.

Zasygnalizował również,
w województwie śląskim

że w Sejmiku Województwa Śląskiego podsumowano rok górali
i złotą odznakę honorową za zasługi dla województwa śląskiego, za

działalność, zaangażowanie, wzmacnianie kultury i tradycji góralskiej od Marszałka Województwa
Śląskiego otrzymał prezes Związku Podhalan Oddziału Górali Żywieckich w Wilkowicach Pan A. Nycz.
Przewodniczący przekazał serdeczne gratulacje za otrzymanie tego odznaczenia.

15. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXXVIII sesję Rady Gminy
Wilkowice, dziękując za udział.

Przewodniczył:
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Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www. wilkowice. pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załącznik do protokołu z 26 stycznia 2022 r.

Do w/w protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.
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